
 

 

Protokoll fört med styrelsen för SPF Olofströmsbygden 

 

Dag: torsdagen den 14 januari 2021-01-11 

Plats: SPF lokalen 

Närvarande: Ingvar Wramsmyr, Bertil Thomasson, Jarl Jönsson, Torsten 

Cairenius(digitalt), Gunilla Wahlgren(digitalt), Anitha Fredriksson(digitalt), Birgitta 

Eriksson(digitalt), James Sandstedt(digitalt), Arne Larsson (adjungerad), Nils-Göran 

Gustafson. 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Ingvar Wramsmyr förklarade mötet öppnat och hälsade alla 

välkomna. 

 

§ 2 Fastställelse av dagordning 

Föreslagen dagordning fastställdes. 

 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 

Föreslagen dagordning fastställdes. 

 

§ 4 Årsberättelse 2020 

Styrelsen fastställer årsberättelsen och överlämnar ärendet till årsmötet. 

 

§ 5  Bokslut 2020 

Styrelsen fastställer resultat och balansräkning och lämnar densamma för 

revision och årsmöte och överlämnar ärendet till årsmötet. 

 

§ 6 Dagordning vid årsmöte 

Dagordning kommer att publiceras inför årsmötet. 

 

§ 7 Förläggning av årsmöte.  

Vi hoppas att årsmötet preliminärt kommer att hållas i maj i hembygdsgården. 

Vi fattar beslut på nästa möte. 

Kallelse kommer att skickas ut! 

 

§ 8  Förslag till valberedning 

Vårt förslag på valberedning-Lennart Mörngård (sammankallande), Gunni-

Ann Berggren och Birgitta Kindvall. Beslut på årsmötet. 

 

§ 9 

 

Distriktets prel. aktivitetsplan 

Digitala möten under våren och inga temadagar är planerade. 



 

 

 

§ 10 

 

 

Representation vid distriktets årsmöte 

Vid digitalt möte representerar vår ordförande. 

Vid fysiskt möte deltager Ingvar Wramsmyr, Gunni-Ann Berggren, Jarl 

Jönsson, Anitha Fredriksson och ersättare Arne Larsson. 

 

§ 11 Aktiviteter våren 2021 

• Vandringar- kommer att starta. 

• Kortare vandringar- kommer att starta. 

• Historiecirkel- osäkert när starten sker. 

• Linedance- kommer att starta till hösten. 

• Vinprovning-kommer att starta till hösten. 

• Matlagning-kommer att starta till hösten. 

• Körsång- kommer att starta upp till hösten. 

• Diskussionsforum- kommer ev. att startas upp i maj. 

• Boule- önskvärt med nystart. Vi jobbar med aktiviteten, mer info 

senare. 

• Bokcirkel- kommer ej att starta i vår. 

• Skrivarcirkel- intresserad hör av dig till Börje Williamsson. 

•  

§ 12 Rapport från seniorrådet 

Ingvar kommer att lämna en skrivelse till vårt kommunalråd Morgan 

Bengtsson med frågor om hur statsbidraget till äldresjukvård och 

äldreomsorgslyftet kommer att hanteras m.m. 

 

§ 13 Rapport från pensionärsrådet 

Frågor från mötet i december skall behandlas på telefonmöte i februari. 

Vi anser att journal överföringar mellan regioner och geriatrikproblem som 

mest angelägna ärenden. 

 

  

§ 14 Informationsärenden 

Medlemsvärvning- Verksamhetsplanen en bra skrivelse. En digital satsning 

skall genomföras. En viktig punkt är hur vi ökar medlemsantalet med trevliga 

program och medlemsrekryteringar. Vi kommer att starta en facebooksida för 

våra medlemmar med viktig information. Anitha och Gunilla blir ansvariga.  

 

Folkhälsokampanj- distriktet bidrar med 5000kr/förening om vi deltar i 

aktiviteten. Till nästa möte skall vi bestämma om vi ska deltaga och med vad i 

så fall. 

 

 

 



 

 

§ 15 Rekryteringsadresser 

Varje medlem får ta med sig en gäst som slipper betala avgift för 

medlemsmöte i stället för använda rekryteringsadresserna från distriktet 

 

§ 16 Övriga frågor 

Tillsammans mot ensamhet 

Vi avslutar studiecirkeln i maj månad. Närmare datum bestäms senare. 

 

§ 17 Nästa sammanträde 

Nästa möte är torsdagen den 11 februari kl. 9.00 

 

§ 18 Mötets avslutande 

Ordförande Ingvar Wramsmyr tackade för visat intresse och förklarade 

mötetavslutat. 

  
 Vid protokollet:                                                        Justeras: 
  

  

 Nils-Göran Gustafson                                                Ingvar Wramsmyr 
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



 

 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 


